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Bereikbaarheid met  
openbaarvervoer: zie 
www.brabant.nl/busentaxi 

Geachte heer Smeulders, 

 

Bij brief van 13 september 2016, ingekomen op 13 september 2016, heeft u 

namens de PvdA fractie schriftelijke vragen gesteld. 

 

Wij beantwoorden deze vragen als volgt. 

 

1. Wat is uw visie op deze pilot van twee jaar die volgens de provincie Zeeland 
tot doel heeft de toeristische positie van de provincie Zeeland te helpen 
versterken? 
Antwoord: Onze visie voor lange afstandsbuslijnen op ons grondgebied is dat 

we voorstander zijn van een vrije markt op die trajecten waar het kan. We 

hebben als concessiehouder wel rekening te houden met de verleende 

concessies en het borgen van een rendabel OV netwerk. 

 

2. Is de berichtgeving juist dat u Flixbus een ontheffing hebt geweigerd om 

tussenstops in Brabant te maken? Zo ja, vanwaar deze weigering? 

Antwoord: Ja, het klopt dat wij de betreffende aanvraag hebben geweigerd. 

Dergelijke aanvragen moeten wij toetsen aan de Wet personenvervoer 2000 

(hierna: Wp2000). Wij hebben de aanvragen geweigerd omdat er naar ons 

oordeel sprake is van parallelle lijnen met vergelijkbare tussenhaltes. Deze lijnen 

concurreren dus met onze concessielijnen en dat heeft een negatieve invloed op 

de exploitatie van de concessie. Naar ons oordeel is hier sprake van op onder 

andere de trajectdelen van en naar Tilburg, Eindhoven Airport en Eindhoven 

Centraal. 
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3. Heeft u in relatie tot de concessies van Arriva en Hermes de ruimte om aan 

commerciële partijen als Flixbus ontheffingen te geven om busdiensten te 

verlenen in Brabant? 

Antwoord: Ja, op grond van het bepaalde in de Wp2000 bestaat die ruimte.  

4. Welke andere commerciële busaanbieders hebben ontheffing aangevraagd 

en gekregen om busdiensten aan te bieden in Brabant?  

Antwoord: Sinds augustus 2015 hebben wij enkele aanvragen ontvangen van 

de commerciële busaanbieders Flixbus en Eurolines.  

Wij hebben voor twee verbindingen van Eurolines ontheffing verleend: 

• Amsterdam-Den Haag-Breda 

• Amsterdam-Utrecht-Eindhoven 

Voor drie verbindingen van Flixbus is ontheffing verleend, waarvan twee 

inmiddels zijn ingetrokken en opnieuw verleend in verband met gewijzigde 

routes: 

• Groningen-Nijmegen-Eindhoven 

• Enschede, Nijmegen Eindhoven 

• Den Bosch-Rotterdam. 

5. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat het aantal van vier ritten per week met 
stops in Eindhoven, Tilburg en Breda slechts een beperkte concurrentie oplevert 
voor de concessies van Arriva, Hermes en de NS? 
Antwoord: Nee. Wat betreft de concessies van Hermes en Arriva zien wij wel 

degelijk concurrentie. Al deze ritten concurreren namelijk met ritten van OV-

concessielijnen. Zie ook het antwoord op vraag 2. 

Wij zijn niet de bevoegde OV-autoriteit voor de NS-concessie en mogen 

daaraan niet toetsen. Het betreft hier de Hoofdrailconcessie en het Ministerie 

van Infrastructuur en Milieu is de bevoegde OV-autoriteit. Wij hebben daarom 

geen mening over de invloed van mogelijk commercieel busvervoer op de 

concessie van de NS. 

6. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat het onwenselijk is dat commerciële 
busvervoerders met een groter netwerk en een groot aantal busritten concurreren 
met de door de overheid geïnitieerde en bekostigde bus- en treinconcessies? 
Antwoord: Ja, zie hiervoor de beantwoording van vraag 3. 

7. Bent u het met de PvdA-fractie eens dat het inzetten van deze snelle 

busverbinding met het Duitse Ruhrgebied ook het vestigingsklimaat en het 

toerisme in Brabant ten goede kan komen? Zo nee, waarom niet? 
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Antwoord: Ja, wij zijn het met u eens dat deze snelle busverbinding met het 

Duitse Ruhrgebied het vestigingsklimaat en het toerisme in Noord-Brabant ten 

goede kan komen. 

 

 

 

 

Gedeputeerde Staten van Noord Brabant, 

 

de voorzitter, de secretaris, 

 

prof. dr. W.B.H.J. van de Donk ir. A.M. Burger 
 

 


